
Izobraževanje družinskih
varuhinj v naši občini

Ni jim žal
prostih dni

Svet za predšolsko vzgojo In delo s
staril prl ZPM Ljubljana ŠlSka že vrsto let
posveča izobraževanju družlnskih varu-
hlnj vellko skrb In pozomost.

Zal nam v Šlikl kljub intenzlvnl gradnji
ob samoprispevku v W O še vedno prl-
manjkuje rnest za predšolske otroke od 8
mesecev do 3 let starosti. Prav zaradi
tega je v šišk! močno razvlto družtnsko
varstvo otrok do 3. leta starosti.

Tako te žene, nezaposlene gospodinje
(mnoge od njih so že vzgojile svoje otroke in
vzgajajo že svoje vnuke), opravljajo zelo
humano, nadvse potrebno in še iskano var-
stvo ter tako zapolnjujejo vrzeli v WO. Va-
ruške nudijo otrokom toplo in prisrčno zavet-
je-varstvo med odsotnostjo mamic.

Da bi bilo njihovo delo olajšano, sodob-
nejše, da bi sledilo najnovejšim strokovnim
dognanjem in vzgojnim metodam, jim ob-
činska zveza prijateljev mladine, ob sodelo-
vanju otroškega varstva občine, patronažne
in zdravstvene službe občine. želi nuditi vso
strokovno pomoč, ki jim je potrebna in ki jo
želijo.

Naši otroci — malčki morajo biti varno va-
rovani — je naša želja. Zato so naše varu-
ške seznanjene, kako otroka vzgajali, kako
se z njim igrati, kako ga hraniti in kako mu ob
morebitni bolezni ali nezgodi nuditi prvo
pomoč.

Mnogo je že bilo posvetov, sestankov in
razgovorov o problemih in potrebah varu-
hinj. Ob tem so jim brezplačno nudili tudi
strokovne publikacije o vzgoji in varstvu
otrok. ki jih izdaja ZPM Slovenije.

Omeniti moram, da našim varuškam ni žal
edinega prostega dne-sobote ali nedelje —
in se rade udeležijo lovrstnih predavanj in
posvetovanj, saj so povezana s koristnim in
prijetnim.

Zato so se tudi 30. junija letos zjutraj ob 7.
uri polnoštevilno zbrale pred skupščino

občine Šiška in se pod vodstvom prijazne
vodje sveta občinske ZPM Mojce Suhor z
avtobusom odpeljale v Lipico, kjer je bilo or-
ganizirano predavanje o problemih otrok od
rojstva do treh let. Dve uri so pozorno poslu-
šale preprosto predavanje Ludvika Horvata,
ki je znan strokovnjak s tega področja. Po
predavanju pa se je razvila zanimiva in bo-
gata razprava. ki je osvetlila marsikatero
neznanko.

Po posvetovanju so udeleženke bile po-
vabljene še na kosilo, nato pa na ogied ja-
halne šole v kobilarni Lipica. Med potjo so si
še ogledale edinstveni botanični vrt v Seža-
ni. Pozno popoldan so se bogatejše za mar-
sikatero spoznanje zadovoljno vračale v
Ljubljano, novemu delovnemu tednu napro-
ti, z željo, da se še srečajo !n tudi v prihodnje
izmenjajo svoje izkušnje.

V razgovorih med seboj in z vodjo organi-
zacije posvetovanja pa izražajo zahvalo tudi
SIS za otroško varstvo, ki jim je finančno to
omogočil. Najbolj pa jih ohrabruje občutek,
tia pri svojem delu-poslanstvu vzgoje otrok,
naših najmlajših, niso osamljene.
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